
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 8. slávnostného zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa  05. decembra 2019 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky         

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

Prítomní poslanci:    Mgr. Andrea Gajdošová, JUDr. Roman Frnčo, PhDr. Lucia Kleinová,   

Martin Seman, Ing. Jozef Skonc, PhDr. Róbert Schwarcz, Zuzana Dlhá, 

Mgr. Silvia Hricková 

 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu  

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

   Ing. Milan Derfiňák  - vedúci oddelenia výstavby 

Ing. Ján Vozár – vedúci referátu čistoty, poriadku, údržby  

a verejnoprospešných prác 

Ing. Jana Janotková – vedúca referátu verejného obstarávania a investícií 

Ing. Ildikó Szegedyová – vedúca oddelenia kultúry, športu a marketingu 

   Ing. Miroslav Fajčík – veliteľ MSP, stanica Košice – Nad jazerom 

Mgr. Vladimír Varga – farár farnosti Presvätej Bohorodičky Ochrankyne 

ThLic. Peter Kentoš – farár farnosti Svätých košických mučeníkov                                 

                  

  

 

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

  

8. slávnostné zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice Nad jazerom, ktoré 

bolo podľa platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 Rokovacieho poriadku Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice - Nad jazerom riadne a včas zvolané otvorila a viedla starostka Ing. Mgr. Lenka 

Kovačevičová. Privítala všetkých prítomných poslancov, predstaviteľov Rímsko - katolíckej cirkvi 

farnosti Svätých Košických mučeníkov p. farára Kentoša, zástupcu Grécko – katolíckej cirkvi  

farnosti Presvätej Bohorodičky Ochrankyne Košice – Nad jazerom p. farára Vladimíra Vargu, 

veliteľa MSP stanice Košice – Nad jazerom Ing. Miroslava Fajčíka zástupcu mestskej polície. Pán 

pplk. Martin Gancarčík svoju neprítomnosť ospravedlnil. Ďalej privítala zamestnancov miestneho 

úradu a zástupcov verejnosti. Starostka skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 

v počte 13, bolo prítomných 9 poslancov, takže zasadnutie bolo uznášaniaschopné. Poslankyňa  R. 

Lenártová, poslanec P. Slivka, N. Borovský a A. Jenčová svoju neprítomnosť ospravedlnili.  

 

  

K bodu č. 2a/ Preloženie bodu v programe 

  

Návrh programu zasadnutia a materiály na rokovanie uvedené v pozvánke, boli predložené 

písomne. Starostka dodala, že jeden bod programu sa presunie na začiatok, kvôli pracovným 

povinnostiam poslankyne A. Gajdošovej, ktorá bude musieť zo zastupiteľstva odísť.  
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Jedná sa o bod 9, kde je potrebné mať tri pätiny hlasov všetkých poslancov, pretože sa jedná o návrh 

na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Poprosila 

prítomných poslancov o hlasovanie za preloženie bodu 9 za bod 4 a. 

 

(Hlasovanie č. 1: z prít. 9 za 9) 

 

 K bodu č. 2b/ Schválenie programu zasadnutia 

 

        Starostka vyzvala prítomných poslancov, či má niekto doplňujúce, resp. pozmeňujúce návrhy 

k predloženému programu. Nikto z prítomných nemal žiadne dotazy ani pripomienky. 

 

(Hlasovanie č. 2: z prít. 9 za 9) 

 

 

K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určila za zapisovateľku pani Zuzanu Kalafúsovú, za overovateľov zápisnice 

poslancov R. Frnča a Z. Dlhú. Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci L. Kleinová a Z. Dlhá 

 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 9 za 9) 

 

 

 K bodu č. 4a/ Návrh na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice 

– Nad jazerom a to stavby „Verejné osvetlenie chodníkov na Baltickej – Kaspickej ulici 

v Košiciach na mesto Košice z dôvodu hodného osobitného zreteľa za cenu 1 € pre zabezpečenie 

správy, údržby a prevádzky verejného osvetlenia. 

 

 Materiál bol predložený písomne a bol prerokovaný v jednotlivých komisiách a zverejnený 

na webovej stránke mestskej časti. Prevádza sa na mesto Košice z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa za cenu 1 euro pre zabezpečenie správy, údržby a prevádzky verejného osvetlenia mestom 

Košice. Starostka povedala, že tradične, ako v minulosti, keď ide o investičnú aktivitu, prevedie sa 

do majetku mesta Košice, kde v zmysle štatútu mesto znáša všetky ostatné náklady s prevádzkou 

danej investičnej aktivity. 

 

 V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 58 

 

(Hlasovanie č. 4: z prít. 9 za 9) 

 

 

 K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti Obvodného oddelenia PZ Košice – Jazero 

a Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom 
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V rámci tohto bodu poprosila pani starostka o prednesenie informácie o činnosti tejto stanice 

za posledné obdobie zástupcu Mestskej polície p. Ing. M. Fajčíka, veliteľa Mestskej polície 

v Košiciach – stanice Nad jazerom. Veliteľ M. Fajčík uviedol, že od 01.09. 2019 do 30.11. 2019 

celkovo stanica riešila 566 priestupkov. Z toho bola jedna osoba zadržaná a podozrivá za výtržníctvo. 

Z 566 priestupkov bolo 309 na úseku dopravy a 257 na úseku verejného poriadku. Pribudli 2 nové 

vraky, ktoré sa však podarilo odstrániť na základe dohody s majiteľmi. Aktuálny počet vrakov 

v mestskej časti je v počte 4. Vykonalo sa 24 preventívno – bezpečnostných akcií. Z toho 13 krát to 

bola kontrola na dodržiavanie chovu psov a 11 x na dodržiavanie zákazu fajčenia. V počte 52 krát 

boli zabezpečené prechody pre chodcov a bolo vykonaných 555 plánovaných kontrol na asociálov. 

Prijali 383 oznamov od občanov. Poskytnutá bola aj súčinnosť miestnemu úradu pri kontrole 

nelegálnej osady Lubina, taktiež pre Ministerstvo vnútra  ako nezúčastnené osoby aj pre Dopravný 

podnik. Bol zabezpečený prevoz agresívnej osoby pre RZP. Ďalej pôsobili ako asistencia pre 

Magistrát mesta Košice a tiež kontrolovali neprispôsobivých občanov na Galaktickej ulici. 

Realizovali dve prednášky v školských a predškolských zariadeniach. Jednalo sa o prednášku 

o dopravnej výchove na ZŠ Jenisejská a druhá prednáška bola na špeciálnej ZŠ Rovníkovej, ktorá sa 

týkala problémov detí a mladistvých v spoločnosti. Privolaná bola 7 x asanačná služba a celkovo bola 

spolupráca s asanačnou službou v počte 11 x. Dňa 23.09. 2019 bola riešená nahlásená  nelegálna 

zbierka, zistené boli nedodržané pravidlá. Dňa 25.09. 2019 bola nahlásená  drobná krádež v Bille 

a dňa 18.11. 2019 na ulici Poludníkovej došlo k výtržnosti, kde bol nájdený zranený občan a páchateľ 

bol chytený na Rovníkovej ulici. Následne po prednesení správy o činnosti OOPZ na to sa starostka 

poďakovala veliteľovi MSP za prednesenie informatívnej správy a otvorila k tomuto bodu rozpravu. 

V rámci rozpravy starostka uviedla, že informovala sociálno - zdravotnú komisiu o požiari 

v nelegálnej osade Lubina, ktorý vznikol 04.12. 2019, kde záchranné zložky požiar uhasili. Zhorela 

tam jedna chatka a postupne začínali horieť ďalšie. Rodine bola ponúknutá pomoc s umiestnením, 

ale zatiaľ daná rodina riešila ubytovanie u svojich príbuzných. Dodala, že pracovníčky sociálnych 

vecí a rodiny budú monitorovať túto rodinu a zároveň bolo o situácii informované aj vedenie mesta 

Košice. Dodala, že územie je dosť poškodené. Starostka na záver poďakovala veliteľovi za výbornú 

spoluprácu počas celého roka a popriala všetko dobré.  

 

 V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 59 

 

 (Hlasovanie č. 5: z prít. 9 za 9) 

 

 

  

K bodu č. 5/Správa o činnosti starostky  mestskej časti 

 

 Starostka následne  predniesla správu o svojej činnosti od posledného riadneho zasadnutia 

Miestneho zastupiteľstva konaného 05.09. 2019. Ďalej nasleduje priama reč. V uplynulom období 

sme do prevádzky uviedli detské ihriská na Talinskej, Ladožskej a Čingovskej ulici. Ihriská sú 

bezpečné, herné prvky sú certifikované a kvalitné. Máme ambíciu, aby v ďalších troch rokov prešli 

obnovou aj posledné ešte nerevitalizované detské ihriská v mestskej časti. V októbri sme sprístupnili 

novo vybudovaný fit park s 13 zariadeniami, kde naraz vonku môže cvičiť až 19 ľudí,  ktorý je tretí 

v mestskej časti. S dotáciou od mesta Košice sa nám podarilo obstarať vozidlo na zimnú údržbu,  
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ktoré bude prínosom pri operatívnej činnosti a čistení zasnežených chodníkov. Na jeseň sme 

v spolupráci s Mestom Košice dali do užívania cyklochodník, ktorý je súčasťou  Eúropskej 

cyklomagistrály Eurovelu 11. Ponad Myslavský potok sa prepojili oba brehy cyklochodníku. Úsek 

cesty od ZŠ na Družicovej ulici už v súčasnosti lemujú aj nové led svietidlá, ktoré budú skolaudované 

v najbližších dňoch. Aktívne sme podporili výsadbu stromov života, Zelený dobrovoľnícky projekt. 

Spoločne sme zasadili vyše 700 stromov v 17 lokalitách. Koncom novembra sme začali 

s rekonštrukciou a obnovou kultúrneho strediska Jazero. Renováciou prešli parkety v diskosále 

a zároveň bola realizovaná kompletná výmena kobercov v divadelnej sále a v ďalších úpravách sa 

bude pokračovať v nasledujúcich dňoch. Zapojili sme sa do projektu Žihadielko spoločnosti Lidl 

Slovensko, kde máme jedinečnú šancu vyhrať detské ihrisko v sume 80 000 € a preto v tejto 

záležitosti budeme potrebovať aj veľkú podporu od vás poslancov. Zúčastnila som sa aj viacerých 

odborných konferencií zameraných na samosprávu v organizácii Združenia miest a obcí. Taktiež  som 

sa zúčastnila viacerých stretnutí a rokovaní k zimnej údržbe na Magistráte Mesta Košice 

a v spoločnosti Kosit aj s odbornými pracovníkmi Útvaru hlavného architekta k štúdii rekonštrukcie 

OC Čingov a k riešeniu parkovania a pripravovanej analýzy parkovacích plôch v mč. Zúčastnila som 

sa tiež pracovného stretnutia  s vedením Dopravného podniku k riešeniu problematiky osadenia 

prístrešku na ulici Napájadlá, kde sa nám to po rokoch podarilo. V najbližších dňoch budú inštalované 

veľmi požadované automaty na cestovné lístky na zastávke Rovníková a Levočská a tým pádom nám 

ostáva už len jeden automat, ktorý bude osadený v budúcom roku. Starostka doplnila, že mč je vďačná 

za to vedeniu Dopravnému podniku. Ďalej som sa zúčastnila stavebného konania k rozšíreniu 

a modernizácii Slaneckej cesty, ktoré sa konalo len pred pár dňami 26.11. 2019 na Magistráte mesta 

Košice aj pracovného stretnutia a taktiež aj na konferencii v Herľanoch ku koncepcii riešenia 

problematiky bezdomovectva a marginalizovaných skupín. V uplynulých troch mesiacoch sme 

pripravili Aerobic maratón, Jazerskú kvapku krvi, Vítanie bábätiek do života, Výlet do Smokovca, 

Mesiac úcty k starším, Futbalový turnaj pre žiakov ZŠ, Futbalový turnaj pre dospelých, Prázdninovú 

korčuľovačku a Mikuláša. Následne na to starostka srdečne pozvala všetkých poslancov na Jazerské 

Vianoce v termíne 12.12.  a 13. 12. ktoré sa budú konať pred poliklinikou a zároveň tiež na čapovanie 

starostovského punču. Na záver sa starostka poďakovala všetkým poslancom za celoročnú 

spoluprácu, za ich osobný prínos a angažovanosť pre mestskú časť a zaželala všetkým šťastný nový 

rok 2020 prežitý v zdraví. 

 

 V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 60 

 

 (hlasovanie č.6: z prít. 9 za 9) 

 

K bodu č. 6/Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

 

 Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 61 

 

 (hlasovanie č.7: z prít. 8 za 8) 
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K bodu č. 7. /Informatívna správa o vykonaných rozpočtových opatreniach 

programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2019 

 

 Materiál bol predložený písomne a bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti. 

Starostka zrekapitulovala, že rozpočtovými opatreniami č. 9 – 14 sa zvýšil rozpočet bežných príjmov 

o čiastku 16 900 €, taktiež sa zvýšil rozpočet bežných výdavkov o sumu 16 900 € a uskutočnili sa 

presuny medzi položkami bežných výdavkov. Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2019 

schválený v objeme 1 353 979 €. Čiastka 49 063 € zodpovedajúca objemu zmien bežných výdavkov 

realizovaných rozpočtovými opatreniami č. 1 – 14 predstavuje podiel 3,62%, čím je dodržaný 

miestnym zastupiteľstvom schválený objem zmien – najviac 20% bežných výdavkov rozpočtu počas 

kalendárneho roka. 

 V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 62 

 

 (hlasovanie č.8: z prít. 8 za 8) 

 

 

       K bodu č. 8/Správa o výsledkoch kontroly 

 

 

Materiál bol predložený písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy 

ani pripomienky. Následne na to vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 63 

 

 (hlasovanie č.9: z prít. 8 za 8) 

 

 

 K bodu č. 10/ Informácia o zmene Organizačného poriadku Miestneho úradu Mestskej 

časti – Nad jazerom 

 

Starostka povedala, že v súlade s v súlade s ustanovením § 15 ods.2 písm. f) zákona SNR č. 

401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov starostka vydáva pracovný poriadok 

a organizačný poriadok miestneho úradu. O vydaní a zmenách organizačného poriadku miestneho 

úradu informuje miestne zastupiteľstvo. Povedala, že od 01.01. 2019 sa na oddelenie kancelárie 

starostu z oddelenia vnútornej správy preradila pracovná pozícia - Odborný referent kancelárie 

prvého kontaktu a preradila sa taktež pracovníčka v pracovnej pozícii upratovačka. Starostka zhrnula, 

že vlastne dve pracovné pozície z oddelenia vnútornej správy prešli pod oddelenie kancelárie starostu. 

Starostka dodala, že mč čakajú organizačné zmeny väčšieho charakteru o ktorých  bude informovať 

a budú riešené k záveru roka na nasledujúcom zastupiteľstve a súvisia s opatreniami, ktoré prijala 

vláda SR. 
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V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 64 

 

 (hlasovanie č.10: z prít. 8 za 8) 

 

  

K bodu č. 11/Návrh plánu poslaneckých dní na rok 2020 

 

 Návrh bol predložený písomne. Starostka povedala, že plán poslaneckých dní poslancov 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2020 s miestom konania: Miestny úrad Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom, Poludníková ul. č. 7 v malej zasadačke na prízemí bude v čase prvej pracovnej 

stredy v mesiaci od 16:00 do 17:00 hod. Počas dovolenkového obdobia júl a august poslanecké dni 

nebudú. Starostka dodala, že poslanci majú priložený rozpis poslaneckých dní a upovedomila 

poslancov, že v prípade, keď sa nebudú môcť zúčastniť, môžu požiadať kolegu poslanca, za 

zastúpenie. V prípade ak si nenájdu za seba náhradu je potrebné upovedomiť o svojej neprítomnosti 

kanceláriu starostu. 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 65 

 

 (hlasovanie č.11: z prít. 8 za 8) 

 

 

K bodu č. 12/ Orientačný časový plán rokovaní Miestnej rady a Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom na I. polrok 2020 

 

 Materiál bol predložený v písomnej podobe. Starostka zdôraznila, že je veľmi dôležité, aby si 

poslanci dané termíny poznačili. Dodala, že ak by sa niečo v termínoch zmenilo, včas budú 

o zmenách informovaní. Najbližšie rokovanie  miestneho zastupiteľstva je predbežne naplánované na 

27.02. 2020. Starostka všetkých poslancov poprosila, aby si na daný termín vyčlenili čas, poprípade 

si vzali  dovolenku, keďže to bude náročnejšie zastupiteľstvo a bude tam viac bodov rokovania. Je 

predpoklad, že sa bude konať celé doobedie. Starostka vysvetlila, že hoci to bude náročný týždeň, 

keďže je to predvolebné obdobie, ale neskorší termín nebol vhodný z hľadiska jarných prázdnin 

a lehôt, ktoré musia byť zo zákona splnené. Dodala, že už koncom januára sa budú konať stretnutia 

v komisiách a ešte predtým bude pracovné stretnutie k návrhu rozpočtu, aby rozpočet odzrkadľoval, 

čo chcú spoločne zrealizovať a čo potrebujú občania mestskej časti. 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne na to 

vyzvala starostka návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 66 

 

 (hlasovanie č.12: z prít. 8 za 8) 
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K bodu č. 13/ Interpelácie 

 

Starostka v zmysle schváleného rokovacieho poriadku poprosila prítomných poslancov 

o predloženie interpelácií. 

 

 

K bodu č. 14/Rôzne 

 

Starostka v tomto bode chcela prítomných všeobecne informovať o téme zimnej údržby, 

keďže táto téma každého zaujíma. Povedala, že údržbu zabezpečuje mesto Košice prostredníctvom 

dodávateľskej spoločnosti Kosit. Starostovia mestských častí mali viac pracovných stretnutí aj 

v spoločnosti Kosit aj na Magistráte mesta Košice. Je novelizovaný zákon, kde je povinnosť vlastníka 

robiť údržbu chodníkov. Doplnila, že mestská časť tak ako aj v minulosti aj teraz od rána sú 

pracovníci mestskej časti v teréne, monitorujú údržbu a keď sa zistí nejaký nedostatok, hneď 

informujú magistrát Mesta Košíc, aby došlo k náprave. Informuje sa pracovník na magistráte p. 

Uršula. Starostka zdôraznila, že nie Kosit, ale magistrát prepláca tieto úkony. Starostka doplnila, že 

mestská časť vie niektorú údržbu zrealizovať aj s autom, ktoré mestská časť zaobstarala na túto 

údržbu. Povedala, že aj mestská časť má vo vlastníctve úseky, ktoré má v správe a zo zákona  

povinnosť udržiavať. Povedala, že samozrejme, keď je občan, ktorý je ZŤP a potrebuje operatívne 

riešiť údržbu sa môže samozrejme obrátiť na mestskú časť. 

 

K bodu č. 15/Záver 

 

Na záver starostka všetkých prítomných srdečne pozvala na slávnostné Oceňovanie osobností, 

ktoré sa konalo po ukončení miestneho zastupiteľstva. Poďakovala všetkým za prítomnosť a popriala 

všetko dobré. 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

               starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   JUDr. Roman Frnčo 

    

Zuzana Dlhá      

 

   

 Zapisovateľka:  Zuzana Kalafúsová 
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P. Gancarčík podotkol, že situácia bezpečnosti v mestskej časti Nad jazerom je 

stabilizovaná. Najviac trestných činov je zaznamenaných ako vlámanie do kočikární a iných 

spoločných priestorov, kde je rozšírené kradnutie bicyklov. Hlásená krádež bicyklov bola na 

Talinskej ulici v počte 2 x, Ždiarskej, Uralskej, Stálicovej, Kaspickej, Dneperskej, Važeckej 
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a Poludníkovej a Polárnej v počte 1x. Medzi priority činnosti oddelenia PZ patrí bezpečnosť 

hneď z rána, kedy sa sleduje cestná premávka na problémovejších častiach ako sú Krásna, 

Ukrajinská, Opátske. Vykonávajú sa opatrenia proti krádežiam bytom, kde v minulosti chodili 

zlodeji na Bukoveckej ulici a vyhliadli si okná, ktoré boli nastavené na vetranie na najnižšom 

prízemí a pri zistení, že nikto nie je doma vypáčili okno. Ľudia sú upozorňovaní, na zatváranie 

okien pri odchode do práce. Ráno sa sleduje aj cesta z Krásnej, keď bezdomovci idú zo 

strediska Oáza, aby po meste neboli odcudzené bicykle a ďalšie predmety. Ďalej sa sledujú 

dodávky, aby neboli vykradnuté kým vodiči opustia na chvíľu vozidlo pri vykladaní tovaru 

a neprispôsobiví občania striehnu a využívajú situácie ku kradnutiu. Po obede sa hliadky 

presúvajú na pláž, kde sa informujú u majiteľov stánkov či je všetko v poriadku. Ďalej hliadky 

pokračujú na Spišské námestie, kde sa pokúšajú neprispôsobiví okrádať dôchodcov, alebo 

obťažujú ľudí pýtaním peňazí keď vychádzajú z obchodu. Skupinka takýchto ľudí už bola 

mestskou políciou upozornená. Večer sa polícia venuje skupinke mladých problémových 

ľudí, ktorí porušujú zákon tým, že nedodržujú dopravné predpisy a jazdia rýchlosťou aj 220 

km/hod. Táto skupinka ľudí sa zgrupuje aj na Facebooku, kde si podávajú návod ako 

porušovať zákon. Ďalej p. riaditeľ podotkol, že osadené kamene, ktoré sú na sídlisku, by bolo 

dobre vymeniť za väčšie a oblejšie, aby nedošlo k zraneniu obyvateľov. Tieto kamene sú 

v správe Mestskej zelene. Starostka poďakovala p. riaditeľovi za správu a opýtala sa 

prítomných poslancov, či majú k správe nejaké dotazy. Nikto z prítomných nemal 

k informatívnej správe žiadne pripomienky. Pani starostka vyzvala zástupcu mestskej polície 

p. Ing Štetiara, aby predniesol správu o činnosti MsP Nad jazerom za obdobie od 03.06. 2018 

do 04. 09. 2018. Zástupca mestskej polície p. Štetiar uviedol, že počas uvedeného obdobia 

príslušníci st. MsP – Nad jazerom zistili a riešili 952 priestupkov, z toho na úseku BaPCP 

v počte 254 x, na úseku proti verejnému poriadku v počte 392 x. Porušenie VZN bolo 302 x, 

porušenie iných zákonov bolo v počte 4 x. Na území MČ Nad jazerom v uvedenom období 

bolo zistených 5 vrakov, z ktorých sa doposiaľ podarilo 4 odstrániť. V evidencii je k 04. 09. 

2018 celkovo 8 neodstránených vrakov v riešení. V uvedenej veci bolo od 01. 01. 2015 

doposiaľ činnosťou stanice MsP odstránených celkovo 140 vrakov z územia MČ Nad 

jazerom. Príslušníkmi stanice MsP Nad jazerom boli vykonané preventívno – bezpečnostné 

akcie v počte 6 x, z toho bola 3 x bola zameraná na kontrolu dodržiavania podmienok chovu 

psov, v počte 1 x bola zameraná na dodržiavanie zákona o nefajčiaroch a 2 x bola zameraná 

na používanie alkoholu mladistvými a maloletými. Príslušníkmi stanice MsP Nad jazerom 

bolo počas tohto obdobia vykonané zabezpečovanie priechodov pre chodcov v počte celkovo 

40 x. V MČ Nad jazerom sa jednalo o najfrekventovanejšie ulice pred školskými zariadeniami 

a to sú ulice Dneperská a Uralská. Celkovo v uvedenom období príslušníci stanice MsP Nad 

jazerom vykonali 720 x kontrolu plánovaných úloh v MČ Nad jazerom zameraných najmä na 

asociálov a neprispôsobivé osoby. Na základe sťažnosti a petície občanov z Galaktickej ulice 

na neprispôsobivých občanov, ktorí nakupujú toulén v prevádzke paneláku na ul. Meteorovej 

č.5 boli vykonané v uvedenej prevádzke kontroly zamerané na dodržiavanie prevádzkových 

hodín a kontroly zamerané na pohyb asociálov v danej lokalite.  Z uvedených kontrol bolo 

zistené porušenie prevádzkových hodín v dvoch prípadoch, ktoré bolo riešené 2 x v blokovom 

konaní. Zvýšený počet kontrol v celkovom počte 183 x bol najmä pri výmenníku medzi ul. 

Važeckou a Meteorovou, kde dochádzalo počas dňa najčastejšie k narúšaniu verejného 

poriadku neprispôsobovými osobami. Zvýšený počet kontrol v celkovom počte 96 x bol 

v rajóne ohraničeného ulicami Bukovecká, Baltická, kde dochádzalo počas dňa taktiež 

k narúšaniu verejného poriadku neprispôsobovými osobami. Najmä sa jednalo o prevádzku 
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OC Fresh na ul.Bukoveckej. V prípade priaznivého počasia sa sústreďuje výkon služby a časté 

kontroly aj na areál Plážového kúpaliska. Za sledované obdobie bolo vykonaných celkovo 

145 kontrol zameraných najmä na Zákaz vstupu so psom. V sledovanom období realizovali 

hliadky MsP Nad jazerom celkovo 345 oznamov na území MČ Nad jazerom. V sledovanom 

období realizovali hliadky MsP Nad jazerom celkovo 345 oznamov na území MČ Nad 

jazerom. Hliadkami MsP Nad jazerom bola celkovo 14 x poskytnutá súčinnosť, ako napríklad 

pri zabezpečovaní akcie Jazerná 5-ka a 10-ka, taktiež  bola 2 x zabezpečená pri aplikácií profi 

baktérií. V danom období hliadky zorganizovali celkovo 5 prednášok v predškolských 

a školských zariadeniach. Celkovo bola za sledované obdobie privolaná v MČ Nad jazerom 4 

x asanačná služba, či už k nájdených uhynutým zvieratám, alebo potulujúcim sa zvieratám, 6 

x bola privolaná RZP a  1x Hasičský a záchranný zbor. Čo sa týka zaujímavosti v sledovanom 

období, zástupca mestskej polície uviedol, že dňa 1.6. 2018 hliadka MsP Nad jazerom 

prevzala oznam o konzumácii alkoholu maloletými osobami. Na mieste bola vykonaná 

dychová skúška u týchto osôb, z čoho v dvoch prípadoch bola pozitívna. 

 

Pani starostka sa poďakovala za prednesenie informatívnej správy a otvorila rozpravu k tomuto bodu. 

 

Starostka odovzdala slovo návrhovej komisii, aby predniesla návrh uznesenia  – uznesenie č. 58 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom berie na vedomie Informatívnu 

správu o činnosti Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad jazerom a Mestskej polície 

v Košiciach - stanice Nad jazerom za posledné obdobie – uznesenie č. 217 

 

  

(Hlasovanie č. 4: z prít. 12 za 12) 

 

K bodu č. 5./Správa o činnosti starostky mestskej časti 

 

 Pani starostka predniesla správu o svojej činnosti od posledného miestneho zastupiteľstva, 

ktoré sa uskutočnilo 7. 6. 2018. Uviedla, že počas leta absolvovala viackrát rokovania a stretnutia na 

magistráte mesta Košice s vedením mesta pani námestníčkou primátora MUDr. Lenártovou aj 

vedúcimi jednotlivých oddelení či referátov k projektom a investičným aktivitám financovaných 

z rozpočtu mesta aj z štrukturálnych fondov EÚ. Ďalej spomenula pracovné stretnutia s účastníkmi 

konania k projektovej dokumentácii rozšírenia Slaneckej cesty, posledné bolo územné konanie 

koncom augusta na stavebnom úrade v Čani k umiestneniu stavby. Taktiež sa pani starostka 

zúčastnila pracovného stretnutia na Útvare hlavného architekta k zámeru pripravovanej štúdie 

rekonštrukcie rekreačnej lokality. Zúčastnila sa aj pracovného stretnutia s vedúcou oddelenia školstva 

na meste Košice p. Tamášovou aj námestníčkou MUDr. Lenártovou. K rozsiahlym investíciám do 

škôl v mestskej časti v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice a k rozšíreniu kapacít miest 

v materských školách, aktuálne od tohto nového školského roka pribudlo cez 22 miest, čo predstavuje 

jednu triedu na MŠ Azovská. Zároveň bola vyhlásená výzva a takisto aj podaný projekt na rozšírenie 

kapacít na MŠ Galaktická s kapacitou 120 nových miest pre deti. Ďalej starostka povedala, že projekt 

Regenerácie vnútro blokových priestorov Baltická – Kaspická – Bukovecká je u v realizácii, okrem 

prvkov mestského mobiliáru, mlátových chodníkov, novej zelene pribudne basketbalové ihrisko 

s povrchom umelej trávy a s malými bránkami na futbal. Zámer riešeného návrhu je v súlade 
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s Programom rozvoja mesta Košice 2015-2020 pre programovú oblasť Košice kvalitného životného 

prostredia a cieľa 14. skvalitniť životné a prírodné prostredie na území mesta Košice. Sadové úpravy 

esteticky a funkčne vytvoria a doplnia plochy riešeného priestranstva. Navrhnutý sortiment zvýši 

druhovú diverzitu, ekologickú únosnosť a úživnosť územia pre vtáctvo. Vysadené budú dreviny 

odolné nepriaznivému mestskému prostrediu s ohľadom na obsah alergénov. Novovytvorená zeleň 

prispeje k zlepšeniu environmentálnych aspektov znížením hlučnosti a prašnosti riešeného 

priestranstva. Pri obnove  otvoreného priestranstva sa uplatnia ekologické princípy tvorby a ochrany 

zelene a použijú sa prírodné materiály. Počas mesiaca júl rekonštrukciou prešlo aj ihrisko na 

Gagarinovom námestí, aktuálne už sa čaká len na práce na obnove trávnika, keďže práce zastavili 

niekoľko týždňové horúčavy. Ďalej starostka spomenula, že v auguste začala výstavba osvetlenia 14 

svetelných bodov na Baltickej – Kaspickej aj Bukoveckej. Do dátumu 15. 9.2018 by to malo byť 

zrealizované. Súvislou opravou prejdú aj chodníky v tejto lokalite, zamestnanci z oddelenia dopravy 

mesta Košice ich boli zamerať do opravy. Počas leta boli v zmysle harmonogramu mesta Košice 

opravené súvislé plochy chodníkov od Jenisejskej ulici po Amurskú, popri rodinných domoch aj 

ďalšie Uralská – Čingovská. Riešila sa aj bežná bežná oprava na komunikáciách, údržba a operatíva  

 

 

v sídlisku a občianske podnety. Počas leta mestskú časť navštívil dvakrát profesor Maršálek z Brna 

a prebehla revitalizácia vody v jazere. Navýšenie počtu kosieb takmer o dvojnásobok oproti minulosti  

a zmena dodávateľa druhým rokom priniesla želaný efekt, posledná tohtoročná kosba bude koncom 

mesiaca september. Aktuálne sa pripravuje rekonštrukcia dvoch venčovísk na Polárnej a Bukoveckej 

ulici. Ďalej sa starostka venovala aj aktívne problematike obchodného centra Čingov, analýze 

variantov riešenia stavu, dopadu na ekonomiku mestskej časti aj majetkoprávne usporiadanie 

vzťahov, absolvovala tiež pracovné stretnutia s nájomcami s ktorými sa dohodlo, že v prípade  

rekonštrukcie objektu dôjde k navýšeniu nájomného a fixácií doby nájmu s čím súhlasili a svojim 

podpisom to potvrdili v zápisnici zo stretnutí. Taktiež starostka pracovala zároveň na ďalších 

projektových dokumentáciách v zmysle schváleného rozpočtu mestskej časti. Cyklochodník 

Eurovello 11, ktorého úsek bude vybudovaný aj v mestskej časti, po odkontrolovaní zmlúv na 

príslušnom riadiacom orgáne môže dôjsť k jeho výstavbe, zhotoviteľ diela je už mestom vysúťažený. 

Zároveň starostka absolvovala výjazdové stretnutia s občanmi. Koncom júna mestská časť 

usporiadala druhé tohtoročné Vítanie do života v mestskej časti. V mesiaci júl pre prázdninujúce deti 

bol pripravený denný tábor Jazeráčik. Tradične sa podporili letné behy a to v réžii združenia Active 

life aj Jazernú desiatku v behu v organizácii Petra Buca. Mestská časť bola miestom plaveckej súťaže  

a to konkrétne vodná plocha jazera, kde sa konalo 25. augusta 2018 veľké plavecké podujatie a to 4. 

kolo Slovenského pohára v diaľkovom plávaní dospelých aj juniorov. Podujatie organizovala 

Slovenská plavecká federácia, Športový klub plávania Košice, Mesto Košice aj mestská časť nad 

Jazerom. Pani starostka sa taktiež zúčastnila pietneho aktu kladenia vencov v Mestskom parku pri 

príležitosti 74. výročia Slovenského národného povstania aj pietnej spomienky venovanej obetiam 

vojenskej invázie z augusta 1968. Zúčastnila sa pracovných stretnutí s veliteľom mestskej polície 

k riešeniu zvýšeného stavu a pohybu po mestskej časti asociálnych skupín a zaoberala sa aj 

prevádzkou, ktorá je podozrivá z predaja omamných látok mladistvým na Meteorovej ulici. Následne 

sa aj prijali opatrenia ako daný problém vyriešiť. K tomu starostka doplnila, že Spoločenstvo 

vlastníkov bytov bude hlasovať o ďalšom postupe k tomuto stavu, keďže dotyčná prevádzka je 

v prenájme. Prvý školský deň sa zúčastnila slávnostného zahájenia nového školského roka 2018/2019 

na dvoch školách v mestskej časti na ZŠ Družicová a OA Polárna. 
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V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. Starostka vyzvala návrhovú komisiu 

k predneseniu návrhu uznesenia. 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom zobralo  na  vedomie správu 

o činnosti starostky mestskej časti – uznesenie č. 218  

 

(Hlasovanie č. 5: z prít. 12 za 12) 

  

 

K bodu č. 6/ Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

 

 Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. 

Starostka vyzvala návrhovú komisiu k predneseniu návrhu uznesenia. 

 

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom, podľa § 18f ods. 1                               

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov: 

 

Berie na vedomie správu o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti od 

posledného riadneho rokovania Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

– uznesenie č. 219 

 

 (Hlasovanie č. 6: z prít. 12 za 12) 

 

  

K bodu č. 7/ Správa o výsledkoch kontroly  

 

 Správa bola predložená písomne 

 

 V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. Starostka odovzdala slovo návrhovej 

komisii. 

  

Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom, podľa § 18f ods.1 písm. b, 

d, e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie na vedomie 

správu o výsledkoch kontroly za obdobie od 21. riadneho zasadnutia MiZ MČ Košice – Nad 

jazerom konaného dňa 07.06. 2018 – uznesenie č. 220 

 

 

 (Hlasovanie č. 7: z prít. 12 za 12) 

 

   

K bodu č. 8/Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na rok 2018 

 

 

Materiál bol predložený písomne, bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti a úradnej 

tabuli. Bol prerokovaný v miestnej rade a vo finančnej komisii. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Košiciach schválilo dňa 18. 6. 2018 uznesením č. 1153 – 4. zmenu 

programového rozpočtu mesta Košice na rok 2018. Na základe tohto uznesenia boli pre Mestskú časť   

Košice – Nad   jazerom   schválené   účelové   finančné   prostriedky   vo   výške   35 000 € na 
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financovanie kapitálových výdavkov spojených s realizáciou rozvojových projektov mestskej časti 

a výdavkov  na odstránenie havarijného stavu majetku mesta zvereného do správy mestskej časti. 

V súvislosti s uvedeným navrhujeme použitie finančných prostriedkov nasledujúcim spôsobom: 

1. Rekonštrukcia basketbalového ihriska na ulici Družicová v sume 1 800 € 

2. Nákup mobiliáru – lavičiek a košov v sume 3 763 € 

3. Revitalizácia detských ihrísk na uliciach: Rovníková, Poludníková, Baltická, Sputniková, 

Stálicová, Azovská formou poskytnutia kapitálového transferu pre Správu Mestskej zelene 

v Košiciach v sume 16 023 € 

4. Vybudovanie vonkajšieho Fitparku v oddychovej a zelenej zóne na ulici Sputniková formou 

poskytnutia kapitálového transferu pre Správu Mestskej zelene v Košiciach v sume 7 704 €.  Pani 

starostka podotkla, že v budúcnosti sa tu vybuduje pekný park a keď budú obyvatelia tejto časti 

chcieť, môže sa tam osadiť aj  menšia fontána. 

5.  Ponechanie sumy 5 710 €  mestu Košice ako zápočet finančných prostriedkov za vykonanie 

obnovy trávnatej plochy na detskom ihrisku na Gagarinovom námestí. 

 

Starostka otvorila k tomu bodu rozpravu. K predloženému návrhu sa oslovo prihlásila poslankyňa 

Mgr. A. Gajdošová, ktorá predniesla Poslanecký doplňujúci návrh k 2. zmene programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2018 

 

 V súvislosti s vyhláseným grantovým programom Nadácie Slovenskej sporiteľne navrhla ako 

poslankyňa miestneho zastupiteľstva, aby sa Mestská časť Košice – Nad jazerom uchádzala 

o získanie finančných prostriedkov v objeme 12 000 € na doplnenie prvkov mestskej architektúry – 

zabezpečenie prvku detského ihriska – lanovej pyramídy s mobiliárom umiestnenej v rekreačnej 

lokalite Jazero. Na základe uvedeného navrhla doplniť predložený návrh na 2. zmenu programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom o uvedené položky: 

Kapitálové príjmy - Granty – položka 321 – Grant od Nadácie Slovenskej sporiteľne + 12 000 € 

Kapitálové výdavky – Program 1 – Prostredie pre život, podprogram 2 – Ihriská, prvok 5 – Lanová 

pyramída a mobiliár + 12 000 € 

Navrhovanou  zmenou sa zvýšia kapitálové príjmy o 12 000 € a taktiež sa zvýšia kapitálové výdavky 

o sumu 12 000 € 

V rámci rozpravy neboli vznesené žiadne pripomienky. Starostka odovzdala slovo návrhovej komisii, 

aby predniesla návrh uznesenia. 

 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom schvaľuje v položke 

Kapitálové príjmy – Granty- položka 321 – Grant od Nadácie Slovenskej sporiteľne + 12 000 € 

a v položke – Kapitálové výdavky – Program 1 – Prostredie pre život, podprogram 2 – Ihriská, 

prvok 5 – Lanová pyramída a mobiliár + 12 000 € - uznesenie č. 221 

 



-14- 

Zápisnica z 8 slánostného  MiZ z 05.12. 2019 

 (Hlasovanie č. 8: z prít. 12 za 12) 

 

 O slovo sa prihlásil p. poslanec Siksa, opýtal sa pani starostky, kedy bude zrealizovaná  

 oprava basketbalových košov na Družicovej ulici o ktorú žiadal v interpeláciách. Pani starostka mu 

odpovedala, že všetko sa odvíja od schválenia rozpočtu poslancami a budúci týždeň sa bude 

pripravovať obstarávanie. Zároveň vysvetlila, že starosta nemôže sám bez schválenia poslancami 

robiť presuny v kapitálovom rozpočte. Obnova basketbalového ihriska by mala byť zrealizovaná do 

cca polovice októbra. Starostka ešte doplnila, že Mesto Košice musí postupovať v zmysle zákona. 

Občania, ktorí sa nepohybujú v tejto problematike, nevedia, že na projekty je potrebné vyjadrenie od 

osemnástich subjektov. Lehoty starosta nevie ovplyvniť, ale samozrejme urguje a „ide za tým“, aby 

obyvatelia mali čo najskôr spätnú väzbu. Pre zaujímavosť starostka doplnila, že za tri roky, od roku 

2015 sa do našej mestskej časti investovalo 1,4 milióna eur z našich, externých aj štrukturálnych 

zdrojov EÚ a mestská časť nad Jazerom je dynamicky sa rozvíjajúce sídlisko. Nikto ďalší už nemal 

žiadne pripomienky ani dotazy. Starostka odovzdala slovo návrhovej komisii, aby predniesla návrh 

uznesenia ako celku. 

 

  Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom podľa ustanovenia § 11 ods. 4 

písm. b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje 2. 

zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2018 podľa 

predloženého návrhu, so zapracovaním schváleného doplňujúceho návrhu predneseného 

poslancom mestskej časti p. Gajdošovou – uznesenie č. 222 

 

(Hlasovanie č. 9: z prít. 12 za 12) 

 

  

K bodu č.9/Monitorovacia správa programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

k 30.6. 2018 

 

V zmysle § 12 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších predpisov mestská časť  monitoruje plnenie programov mestskej časti a zároveň 

sleduje finančné plnenie príjmov a čerpanie výdavkov programového rozpočtu na rok 2018 so stavom 

ku dňu 30. 6. 2018. Mestská  časť  Košice – Nad jazerom hospodárila v 1. polroku  2018 s  

prebytkovým rozpočtom z bežného  rozpočtu vo výške  + 39 694 € a dosiahla k 30. 6. 2018 bežné 

príjmy vo výške 592 934 €, čo predstavuje 45,9 % ročného rozpočtu a čerpala bežné výdavky v sume 

553 240 €, čo činí  43,3 % ročného rozpočtu. V oblasti kapitálového rozpočtu mestská časť dosiahla 

kapitálové príjmy vo výške 10 002 € a čerpala kapitálové výdavky v sume 28 070 € pri schodku z 

kapitálového rozpočtu vo výške mínus 18 068 €. Z rozpočtu príjmov a výdavkov dosiahla mestská 

časť  za 1. polrok 2018 prebytok vo výške + 21 626 €. Stav finančných prostriedkov na účtoch 

a v pokladni predstavoval k 30. 6. 2018 čiastku 252 749 €. V súčasnosti Mestská časť Košice – Nad 

jazerom nečerpá ani nespláca žiadne úvery. Starostka uviedla plnenie najdôležitejších aktivít  

mestskej časti za obdobie 1. polroka 2018 medzi ktoré patrili:  

1. Čistota a poriadok, uzamykateľné kontajneroviská, denný monitoring a čistenie sídliska a RL 

Jazero, používanie  komunálneho vozidla na zvoz odpadu. Bolo uskutočnených 52 výkonov, odvozov 

odpadu, opravy  a nákup nových parkových košov. Ďalej to bol systém bezplatného odovzdávania 

vrecúšok na psie exkrementy majiteľom psov. Uskutočnená bola výstavba troch uzamykateľných 

kontajnerovísk v lokalitách ulíc Meteorová a Ždiarska v počte dva krát. Bol to pilotný projekt a ľudia 
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prejavili záujem, v budúcnosti by chcela mestská časť pokračovať vo výstavbe takýchto 

uzamykateľných kontajnerovísk aj naďalej. 

2. Nákup mobiliáru, nakúpených bolo 13 nových parkových košov a 12 nových lavičiek. 

3. Revitalizácia ihriska na Gagarinovom námestí, kde prebehla komplexná revitalizácia ihriska bude 

ukončená v 2. polroku 2018. 

4. Vybudovanie verejného osvetlenia Kaspická – Baltická, stavba s predpokladaných počtom 14 

nových svetelných bodov bude ukončená ku dňu 15. 9. 2018. 

5. Príprava projektovej dokumentácie na stavby – revitalizácia ihrísk na uliciach Baltická a 

Čingovská. Starostka podotkla, že revitalizácie ihrísk sú riešené systémovo. Ďalej bola riešená 

projektová dokumentácia na verejné osvetlenie chodníka popri rieke Hornád, kde sa postavia 

posledné svetelné body od ulice Galaktická smerom do Krásnej a bude tak osvetlený celý úsek 

chodníka popri Hornáde   

6. Revitalizácia dvoch venčovísk 

7. Revitalizácia územia na ulici Sputniková. Pani starostka uviedla, že prvá časť projektu bola 

ukončená 31.5. 2018. Úhrada finančných prostriedkov bola uskutočnená v mesiaci júl 2018 v sume 

necelých 15 000 €. V budúcnosti budú môcť obyvatelia rozhodnúť, čo budú chcieť mať v oddychovej 

zóne, keď budú chcieť, môže tam byť umiestnená aj malá fontánka, uviedla pani starostka. 

8. Spolupráca s mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne na riešení problému siníc 

v rekreačnej lokalite Jazero – súčinnosťou v technickej pomoci a poskytnutím spravovanej 

dokumentácie. Starostka podotkla, že celý proces revitalizácie je hradený z rozpočtu Mesta Košice, 

nakoľko by si takúto finančne náročnú investíciu mestská časť nemohla dovoliť. 

9. Formou poskytnutia dotácií sa podporili verejnoprospešné aktivity v mestskej časti a meste Košice 

pre 17 subjektov v sume 8 000  €           

10. Podpora činnosti Denného centra pre seniorov ako voľnočasové bežné aktivity. Do 30.06. 2018 

bolo uskutočnených päť spoločensko – kultúrnych podujatí pre seniorov: Novoročná kapustnica, 

Fašiangy pre seniorov, Športový deň, Parlament seniorov. Mestská časť tak isto rozvíjala záujmovú 

činnosť realizáciou kultúrno – poznávacích zájazdov ako návšteva Egeru a Nového Targu.  Podporili 

sa aj spevokol Jazerčan a mažoretky seniorky. 

11. Zabezpečenie stravovania a poskytovanie príspevku na stravovanie senionorov, kde sa opätovne 

zvýšil počet stravníkov vo Frucone. Stav k 30.06. 2018 bol mesačne 117 stravníkov. Starostka 

podotkla, že oproti minulosti je to polovičný nárast. 

12. Poskytovanie jednorázových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi, k 30.06. 2018 bola 

jednorázová dávka poskytnutá 47 občanom.           

13. Aktivácia dlhodobo nezamestnaných občanov - formou rôznych druhov programov v spolupráci 

s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny SR - k 30. 6. 2018 bolo  aktivovaných  spolu 110 

uchádzačov o zamestnanie. 

14. Realizácia kultúrno - spoločenských a športových aktivít v mestskej časti. V priebehu 1. polroka 

2018 boli KS Jazerom a KS Iskrou organizovaných veľké množstvo aktivít ako Prázdninová 
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korčuľovačka, MDŽ, Deň učiteľov, Talent show, Košické Benátky, Dni mesta Košice-Košický guláš, 

Deň jazerčanov, MDD, Aerobic marathon, Deň Ukrajiny. Komisia sociláno- zdravotná organizovala 

Jazerskú kvapku krvi. Komisia mládeže, športu a vzdelávania zase organizovala Jazerský street 

basketbal, stolnotenisový turnaj Memoriál Gálovcov, motokros, kde sa konala jazda zručnosti. Konali 

sa aj kurzy anglického jazyka, rôzne cvičenia a tance ako napríklad UNO,  Aerobic, Jumping, Zumba, 

Bodyforming, atd, ktoré organizujú športové kluby, aj občianske združenia. Všetko je podrobne 

rozpísané v danom materiály. 

15. Pani starostka ďalej uviedla, že sa naďalej pokračuje v elektronizácii mestskej časti aj v roku 2018 

formou nákupu výpočtovej techniky a nových softwérov. Nakúpili sa nové počítače, aktualizácie pre 

51 softwérov, 35 antivírových programov, 12 x MS office. Starostka ešte doplnila, že tieto skutočnosti 

sú k dátumu 30.06. 2018. 

 

Správa bola opäť predložená v písomnej podobe. V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky 

ani dotazy. Starostka odovzdala slovo návrhovej komisii. 

 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom v súlade s ustanovením § 12 

ods. 2 zákona č. 583/20014 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov berie na vedomie Monitorovaciu správu programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom k 30.06. 2018 – uznesenie č. 223 

 

 (Hlasovanie č. 10: z prít. 12 za 12) 

 

 

(Poznámka: z miestnosti odišla pani poslankyňa Lenártová) 

 

 K bodu č. 10/ Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

 

Na začiatok pani starostka spomenula, že sa zmenila legislatíva, v minulosti to nebolo 

predmetom miestneho zastupiteľstva a dávalo sa to len do popisu textovej časti rozpočtu.  V zmysle 

ustanovenia § 4 ods. 3 písmena b/ a § 11 ods. 4 písmena b/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

je vyhradené miestnemu zastupiteľstvu vyhlásiť dobrovoľnú zbierku a ustanoviť jej podmienky. 

V   súlade s  uvedeným mestská časť navrhuje,   aby   Miestne   zastupiteľstvo   Mestskej   časti 

Košice – Nad jazerom vyhlásilo dobrovoľnú zbierku z predaja punču v rámci podujatia Jazerské 

vianoce 2018. Podmienkou je, že finančné prostriedky budú použité na verejnoprospešný účel pre 

tieto uvedené subjekty: 

1. Materská škola, Dneperská 8, Košice 

2. Materská škola, Galaktická 9, Košice 

3. Rodičovské združenie pri Materskej škole, Družicová 5, Košice 

4. Združenie rodičov pri MŠ, Jenisejská 23, Košice 

5. Rodičovské združenie pri MŠ, Azovská 1, Košice 

 

Usporiadateľom zbierky je Mestská časť Košice – Nad jazerom a miestnom konania zbierky budú 

Jazerské vianoce 2018. Zbierka bude prebiehať vo vyhradenom stánku na Spišskom námestí 1 

v Košiciach. Je už aj stanovený dátum konania zbierky, tá sa bude konať 13. až 14. 12. 2018. Zbierka 

sa bude konať ako dobrovoľný príspevok, ktorý bude občanmi vkladaný do uzamknutej urny, z ktorej 

budú peňažné príspevky po ukončení zbierky komisionálne vybrané a neodkladne vložené do 
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pokladne Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Nad jazerom. Pani starostka doplnila, že pri 

takejto zbierke sa zvykne vyzbierať cca 200 e na jeden subjekt, niekedy viac, niekedy menej, vždy 

záleží najmä od počasia a tým pádom od návštevnosti. 

 Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy sa o slovo prihlásil p. poslanec 

Schwarz. V rozprave navrhol, aby sa do budúcnosti zvážilo, či by táto zbierka nemohla byť 

rozsiahlejšia, konaná na viacerých miestach. Poslanec Schwarz to podotkol v kontexte, že pri takejto 

zbierke je veľa formálnych náležitostí a poplatkov a aby sa vynaložená energia a uhradené poplatky 

vrátili aj spätne. Starostka odpovedala, že návrh je adekvátny, treba zvážiť kde by sa tieto zbierky 

ešte mohli konať a navrhnúť miesta. V rámci rozpravy nemal nikto z poslancov už žiadne ďalšie 

návrhy ani pripomienky. Starostka odovzdala slovo návrhovej komisii. 

 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom v súlade s ustanovením § 11 

ods. písm. b/ zákona č.  369/1990 Zb. o obecnom zriadení vyhlasuje dobrovoľnú zbierku  

 

z predaja punču v rámci podujatia Jazerské Vianoce 2018 za podmienok ustanovených 

v predloženom návrhu. – uznesenie č. 224 

 

 (Hlasovanie č. 11: z prít. 11 za 11) 

 

 

 

K bodu č. 11/Monitorovacia správa k Akčnému plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na roky 2016-2018 za obdobie I. - II. kvartálu 2018 

 

 Pani starostka uviedla, že monitorovacia správa o plnení Akčného plánu MČ Košice - Nad 

jazerom na roky 2016 - 2018 bola spracovaná v zmysle Programu hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja mesta Košice na roky 2014 - 2020. Cieľom monitoringu Akčného plánu MČ Košice - Nad 

jazerom je zostaviť komplexnú  informáciu o tom, ako sa plnia projekty navrhnuté v PHSR počas 

celého obdobia platnosti dokumentu v rokoch 2014 - 2020. Tieto údaje sú k dispozícii pre samosprávu 

a širokú verejnosť.  Akčný plán MČ Košice - Nad jazerom na roky 2016 - 2018 bol prijatý uznesením  

č. 78 zo dňa 17.12.2015 je zoradený podľa prioritných oblastí, opatrení a projektov.  Ku každému 

projektu je priradený garant - organizačná zložka Miestneho úradu,  ktorého úlohou je zabezpečiť 

realizáciu navrhnutých aktivít a monitorovať ich plnenie. V akčnom pláne sú vymenované aktivity 

bežného, kapitálového a podporného charakteru v časovom slede. Ide o aktivity, ktoré boli 

realizované v období od 01.01.2018 do 30.06.2018. Aktuálna verzia akčného plánu je na webovej 

stránke MČ Košice - Nad jazerom - www.jazerokosice.sk. Ďalšie monitorovanie akčného plánu sa 

uskutoční k 30.09.2018. Podrobné vyhodnotenie plnenia jednotlivých projektov je obsahom 

tabuľkovej časti tohto dokumentu, pričom je položkovite zadefinované doplnenie nových 

projektových zámerov a zmien v akčnom pláne rozvoja mestskej časti na roky 2016 – 2018. 

  V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. Starostka odovzdala slovo 

návrhovej komisii. 

 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom berie na vedomie 

Monitorovaciu správu k akčnému plánu rozvoja mestskej časti Košice – Nad jazerom na roky 

2016 – 2018 za obdobie I. – II. kvartálu 2018. – uznesenie č. 225 

http://www.jazerokosice.sk/
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 (Hlasovanie č. 12: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 12/ Návrh poskytnutia dotácie z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom pre 

Správu mestskej zelene v Košiciach na projekty „Revitalizácia detských ihrísk na uliciach 

Rovníková, Poludníková, Baltická, Sputniková, Stálicová, Azovská.“  

„Vybudovanie vonkajšieho Fitparku v oddychovej a zelenej zóne na  Sputnikovej ulici“. 

 

 Pani starostka povedala, že ide o ihriská v správe Mestskej zelene preto im môžeme poskytnúť 

len dotáciu, aby boli rekonštruované. Tak isto aj celý proces obstarávania je v réžii Mestskej zelene 

a týka sa to aj Fitparku. Revitalizácia detských ihrísk v navrhovaných lokalitách bude pozostávať 

z doplnenia nových certifikovaných herných prvkov a oplotenia detského ihriska na Stálicovej ulici. 

Celkové náklady na revitalizáciu detských ihrísk a vybudovanie vonkajšieho Fitparku sú 

predpokladané vo výške 23 727 €. Miestna rada  na svojom rokovaní dňa 30.08.2018 odporučila 

miestnemu zastupiteľstvu  prerokovať a schváliť poskytnutie účelovej kapitálovej dotácie z rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2018 v celkovej výške 23.727,- € pre Správu mestskej 

zelene v Košiciach, Rastislavova č.79, 04001 Košice za účelom realizácie detských ihrísk a Fitparku.  

 

 V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. Starostka odovzdala slovo 

návrhovej komisii. 

 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom schvaľuje poskytnutie 

účelovej kapitálovej dotácie z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2018  

v celkovej výške 23 727 €   pre Správu mestskej zelene v Košiciach, Rastislavova č. 79, 040 01 

Košice za účelom realizácie projektov: 

1. „Revitalizácia detských ihrísk na uliciach Rovníková, Poludníková, Baltická, 

sputniková, Stálicová, Azovská“ v sume 16 023 €    

2. „ Vybudovanie vonkajšieho Fitparku v oddychovej a zelenej zóne na Sputnikovej ulici“ 

v sume 7 704 € - uznesenie č. 226 

 

 (Hlasovanie č. 13: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 13/Návrh na schválenie variantu riešenia stavu budovy obchodného centra Čingov 

 

 Pani starostka povedala, že miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Nad jazerom dňa  

14. 3. 2018 prerokovalo Informáciu o navrhovaných postupoch riešenia stavu budovy Obchodného 

centra Čingov. Uznesením miestneho zastupiteľstva č. 198 zobralo uvedenú Informáciu na vedomie. 

Starostka podotkla, že keďže je to ešte pôvodný stav budovy zo 70. rokov, treba sa posunúť 

v analýzach a rozhodnúť o postupoch riešenia stavu tejto budovy. Obsahom rokovania miestneho 

zastupiteľstva boli navrhované štyri varianty riešenia stavu budovy obchodného centra Čingov. 

Prvým variantom by budova obchodného centra Čingov prešla rekonštrukciou vlastníkom budovy, 

ktorou je Mestská časť Košice – Nad jazerom, ďalší variant je predaj budovy, tretí by bol dlhodobý 

prenájom budovy OC Čingov na základe obchodnej verejnej súťaže s podmienkou rekonštrukcie 

budovy nájomcom, alebo posledným variantom by bolo ponechanie budovy OC Čingov v pôvodnom 

stave. Pani starostka uviedla, že v mesiaci február 2018 došlo na budove k rozsiahlemu poškodeniu 

a pretekaniu strechy a musela následne byť na streche vykonaná rekonštrukcia, ktorá bola v sume 
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21 762 €.  Čo sa týka variantu A) – rekonštrukcie OC Čingov vlastníkom, to znamená Mestskou 

časťou Košice – Nad jazerom by sa prostredníctvom investičného úveru, resp. čiastočným použitím 

aj vlastných zdrojov by tento variant predstavoval možnosť ponechať si majetok vo vlastníctve 

mestskej časti, zhodnotiť ho rekonštrukciou, zvýšiť atraktivitu a vyťaženosť priestorov nájomcami. 

Možné zvýšené nájomné by predstavovalo krytie splátok úveru a vytváranie finančnej rezervy.  

Mestská časť má aj súdnoznalecký posudok aj posudok predbežný, koľko by takáto rekonštrukcia 

stála. Starostka povedala, že absolvovala aj rokovania s nájomcami v budove, ktorí by toto riešenie 

privítali, aby neprišli o obchodné priestory. K všetkému boli urobené zápisnice a nájomcovia 

súhlasia, že v prípade rekonštrukcie by bolo nájomne zvýšené o 100% aj viac, nakoľko sa roky 

nájomné vôbec neupravovalo. Pri variante B) by išlo o predaj budovy OC Čingov. Starostka povedala, 

že samotná nehnuteľnosť sa nachádza v atraktívnom prostredí sídliska, znalecký posudok na 

stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti vrátane pozemku je v  sume 840 000 €, trhová cena je 

podľa stanoviska realitných kancelárií cca 1,3 násobok ceny stanovej v znaleckom posudku. 

Predajom budovy, dražbou, resp. obchodnou verejnou súťažou by mestská časť získala jednorazový 

príjem z predaja, ktorý by vedela využiť na rozvoj mestskej časti. Na druhej strane, mestskej časti by 

sa znížil majetok  a aj príjmy z prenájmu. Starostka upozornila na možné komplikácie pri zvolení 

tohto variantu ako to, že by sa stratila možnosť kontroly a regulácie nad majetkom. Tým, že je budova 

v atraktívnom prostredí, mohol by tam nový majiteľ budovy prevádzkovať herne a kasína a MČ by 

na to už nemala dosah. Pri variante, že by sa budova predala je riziko, že nový majiteľ by vôbec 

nezrekonštruoval budovu a tá by naďalej chátrala. Finančná hotovosť by sa síce investovala do 

rozvoja mestskej časti, ale na druhej strane by mestská časť prišla o majetok. Pri treťom variante C) 

by išlo o dlhodobý prenájom budovy OC Čingov na základe obchodnej verejnej súťaže s podmienkou 

rekonštrukcie budovy nájomcom. Celý  proces  rekonštrukcie  by bol na ťarchu víťaza obchodnej 

verejnej súťaže. Jeden nájomca by spravoval všetky prevádzky,  čo sa javí ako výhodné.  Mestská 

časť by sa však  mohla vystaviť riziku, že nájomca, ktorý by bol úspešný   v tejto  obchodnej  verejnej  

súťaži  nebude  vedieť  garantovať  svoju   investíciu do rekonštrukcie budovy OC Čingov počas 

doby prenájmu. Podobné prípady sú už zaznamenané pri nakladaní s majetkom v iných mestských 

častiach pri týchto postupoch. Posledným variantom D) je ponechanie budovy v súčasnom stave. 

Starostka podotkla, že by sa jednalo o najhoršie riešenie, budova by naďalej chátrala a postupne by 

boli oveľa vyššie náklady na jej rekonštrukciu. Na základe týchto analýz, bolo potrebné uskutočniť 

systémové riešenie. Dopracovaný bol variant A – rekonštrukcia OC Čingov vlastníkom mestskou 

časťou Košice – Nad jazerom. Uskutočnili sa rokovania so súčasnými nájomcami v predmetnom 

Obchodnom centre Čingov. Ďalej boli uskutočnené rokovania so zástupcami komerčných bánk 

o možnosti poskytnutia úveru, ktorý by bol čerpaný na rekonštrukciu OC Čingov. Na základe  

rokovaní s bankami a ich písomných ponúk je možné pre Mestskú časť Košice – Nad jazerom na 

projekt rekonštrukcie Obchodného centra Čingov získať dlhodobý investičný úver na obdobie 10 až 

15 rokov v objeme 655 000,- € s úrokovou sadzbou od 0,2% do 0,6 %  je úrok podľa sadzby 

EURIBOR platnej ku dňu 15. 8. 2018 a to bez zriadenia záložného práva na majetok mestskej časti. 

Ročná splátka  úveru by predstavovala sumu 65 500 € resp. 43 667 €, pričom ročný príjem 

z nájomného priestorov OC Čingov za súčasných podmienok je vo výške  66 285 €. Ďalším úkonom, 

ku ktorému by mestská časť pristúpila v prípade rozhodnutia pre variant A/, t. j.  Rekonštrukcia 

Obchodného centra Čingov mestskou časťou, by bolo vypracovanie štúdie uskutočniteľnosti pre 

rekonštrukciu, ktorá by bola  podkladom pre vypracovanie projektovej dokumentácie. Starostka 

spomenula, že je potrebné byť aktívny, aj keď idú voľby, pretože si nikto nezoberie na zodpovednosť, 

keby napríklad kvôli zchátralému stavu budovy sa niekomu niečo stalo. Ďalej spomenula, že na tomto 

miestnom zastupiteľstve je potrebné len rozhodnúť, ktorý variant sa uskutoční, aby ako starostka 
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mohla uskutočniť ďalšie potrebné kroky. Mestská časť nemôže ísť do veľkej projektovej 

dokumentácie, lebo to nie je schválené v rozpočte. Ak by sa urobila veľká projektová dokumentácia, 

bola by predmetom v rozpočte až na rok 2019. Tak isto doplnila, že všetko je predmetom rokovania 

miestneho zastupiteľstva,  aj keby sa zvolil prenájom, alebo predaj budovy. Miestna rada na svojom 

rokovaní dňa 30.08.2018 odporučila miestnemu zastupiteľstvu  prerokovať variant A, B, C alebo D 

riešenia stavu budovy OC Čingov a schváliť variant A): Rekonštrukcia OC Čingov vlastníkom  

Mestskou časťou Košice – Nad jazerom a poveriť starostu mestskej časti na vykonanie nevyhnutných 

úkonov potrebných k začatiu realizácie schváleného variantu. 

Starostka otvorila rozpravu k tomuto bodu a zároveň vyzvala vedúceho Oddelenia výstavby  Ing.  

Derfiňáka aby priniesol dokumentáciu o stave OC Čingov. O slovo sa prihlásil poslanec Siksa. 

Vyjadril sa, že nezahlasuje za žiadny z týchto variantov, nakoľko nemá pred sebou analýzu a posudok 

na základe ktorého by sa mal rozhodnúť. K variante A sa vyjadril, že môže dôjsť k navýšeniu sumy 

za rekonštrukciu, ktorá môže predstavovať sumu až 780 000 € a nájomcovia, ktorí tam sú, môžu 

vypovedať zmluvy z dôvodu, že sa im nebude obchodne dariť a zvýšené nájomné nebudú mať z čoho 

zaplatiť. Ďalej sa vyjadril k variante B) kde by mestská časť získala predajom budovy OC Čingov 

väčšie finančné prostriedky a mohla by ich investovať. Podotkol, že obyvateľov nezaujíma v akom 

stave je OC Čingov, ale zaujíma ich stav chodníkov, cesty, zeleň a poriadok a doprava. K variante C) 

sa poslanec Siksa vyjadril, že z jeho pohľadu to nie je to zlá možnosť, nakoľko  keby mestská časť 

našla  nájomcu, ktorý by vzal OC Čingov do dlhodobého prenájmu, musel by dokázať, resp. 

garantovať, že má finančné prostriedky na rekonštrukciu budovy, keďže by ju robil na vlastné 

náklady. K poslednému variantu D) sa poslanec vyjadril, že ho úplne zavrhuje, nakoľko mestská časť 

sa má starať o svoj majetok. Poslanec Siksa zrhnul, že sa nemá na základe čoho na tomto 

zastupiteľstve rozhodnúť aký variant by uprednostnil. Pani starostka mu odpovedala, že nakoľko nie 

je členom žiadnej komisie, nevidel niekoľko kíl ťažkú dokumentáciu, ktorú by ani nebolo možné 

posielať. Bolo to prerokované na komisii výstavby aj na finančnej komisii a tejto problematike sa 

intenzívne venuje mestská časť od začiatku roka 2018. Starostka povedala, že mestská časť ani nejde 

ešte uskutočňovať kompletnú rekonštrukciu, ale ak sa má vykonať nejaká štúdia uskutočniteľnosti je 

potrebné sa niekde posunúť. Zároveň doplnila, že mestská časť by nepodstúpila žiadne riziko 

a dokáže vykryť daný úver aj s vytvorením rezervy. Ak by predpokladaná suma rekonštrukcie bola 

oveľa vyššia poslanci na miestnom zastupiteľstve budú rozhodovať,  ktorá časť rekonštrukcie je 

najpodstatnejšia, keďže budovy musia spĺňať aj energetickú certifikáciu. Starostka ešte doplnila, že 

mestská časť sa nechce zbavovať majetku a lepším variantom do budúcna je jeho rekonštrukcia, 

keďže úver by sa banke zaplatil za 10-5 rokov a majetok mestskej časti by naďalej zostal. Starostka 

ponúkla k nahliadnutiu komplet materiál, ktorý doniesol vedúci výstavby Ing. Derfiňák. Následne sa 

v rozprave prihlásil o slovo pán poslanec Schwarz, ktorý povedal, že už po voľbách sa vedelo, že sa 

bude musieť niečo so stavom budovy OC Čingov urobiť, riešili sa aj iné problémy, ale nastal čas 

začať túto problematiku riešiť. Ďalej doplnil, že materiálu sa venovalo dostatok času a odporúča 

prijať toto rozhodnutie o variante A) Pán poslanec ešte podotkol, že ak by po voľbách bolo miestne 

zastupiteľstvo v inom zložení, môžu toto rozhodnutie korigovať. Starostka opakovane povedala, že 

sa jedná o štúdiu uskutočniteľnosti a určite sa nechce sa púšťať do veľkých projektov, ktoré by sa 

nakoniec neodsúhlasili a mestská časť by prišla o finančné prostriedky. Na záver podotkla, že 

pracovať sa musí a nemôže sa v tejto problematike stagnovať, len preto, že idú voľby. Tak isto, že nie 

je správne, aby sa premrhali verejné zdroje na desiatky drahých analýz. Ďalej povedala, že nakoľko 

boli uskutočnené rokovania, každý má možnosť prísť na také rokovanie komisie výstavby. Tak isto 

bola usporiadaná aj finančná komisia, opätovne podotkla pani starostka. Táto problematika je riešená 

už od marca. V rámci rozpravy sa opäť ozval ešte pán poslanec Schwarz, ktorý vysvetľoval pánovi 
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poslancovi Siksovi, že na základe rozhodnutia z tohto miestneho zastupiteľstva dostane podklady, 

ktoré teraz žiada. Pani starostka sa v rozprave ozvala, že teraz potrebuje len mandát, aby mohla 

realizovať štúdiu uskutočniteľnosti a daná štúdia ukáže čísla, rozsah projektovej dokumentácie. 

O slovo sa ešte prihlásil pán poslanec Ing. Erik Cimbala, ktorý povedal p. poslancovi Siksovi, že za 

štyri roky Oddelenie výstavby pracovalo na maximum, stačí sa pozrieť na rekonštrukciu OC Braniska 

a mestská časť „robí čo môže“ v rámci legislatívy, taktiež doplnil, že pán poslanec je vítaný na 

komisiách výstavby kedykoľvek bude mať záujem. Nikto ďalší v rámci rozpravy už nemal 

pripomienky ani dotazy. Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenia uznesenia.  

(Poznámka: z miestnosti odišiel pán poslanec M. Slivka) 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom schvaľuje variant A): 

Rekonštrukcia OC Čingov vlastníkom – t.j. Mestskou časťou Košice – Nad jazerom a poveruje 

starostu mestskej časti na vykonanie nevyhnutných úkonov potrebných k začatiu realizácie 

schváleného variantu. – uznesenie č. 227 

 (Hlasovanie č. 14: z prít. 10 za 9, proti 1) 

 

K bodu č. 14/ Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2018 

 

Materiál bol predložený v písomnej podobe a bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti. 

 Pani starostka povedala, že v súlade s uznesením č. 185 z XIX. riadneho zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Nad jazerom zo dňa 14. decembra 2017, ktorým miestne 

zastupiteľstvo poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom rozpočte na rok 2018 

rozpočtovými opatreniami, mestská časť predkladá informáciu o vykonaných rozpočtových 

opatreniach č. 5 – 7   schválených starostkou mestskej časti dňa 19. 7. 2018. Rozpočtovým opatrením 

č. 5 bolo z dôvodu vyššieho počtu žiadostí o poskytnutie finančných príspevkov na podporu 

športových, kultúrno – spoločenských  podujatí a iných aktivít na reprezentáciu a propagáciu mestskej 

časti a mesta Košice boli presunuté finančné prostriedky  v objeme 200 € medzi položkami: ceny 

starostky a finančné príspevky. Rozpočtovým opatrením č. 6 bolo v súvislosti požiadavkami  na 

zabezpečenie  školení pre zamestnancov miestneho úradu boli presunuté finančné prostriedky 200 € 

medzi  položkou: materiál – správa miestneho úradu a položkou: školenia, kurzy. Posledným 

rozpočtovým opatrením č. 7 bolo z dôvodu nutnosti zakúpiť  klimatizačnú jednotku do kancelárie č. 

3 – oddelenie vnútornej správy na Miestnom úrade Mestskej časti Košice – Nad jazerom , kde 

prebiehajú rokovania so stránkami v sociálnej oblasti, boli presunuté finančné prostriedky v objeme 

700 € medzi  položkami: materiál a služby – Denné centrum a položkou: Materiál – hospodárenie 

s majetkom mestskej časti. Keď to zrekapitulujeme realizáciou rozpočtových opatrení  č. 5 - 7   došlo 

len k presunom v položkách bežných výdavkov. Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2018  

schválený  v objeme 1 277 069 €. Čiastka 6 250 €/t. j. zmeny v bežných výdavkoch na základe  

rozpočtových opatrení č. 1 - 7/ predstavuje podiel 0,49 %, čím je dodržaný miestnym zastupiteľstvom 

schválený objem zmien -  najviac  20 % bežných výdavkov rozpočtu počas kalendárneho roka. 

 V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. Starostka odovzdala slovo návrhovej 

komisii. 
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 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti košice – Nad jazerom berie na vedomie 

Informáciu o vykonaných rozpočtových opatreniach programového rozpočtu Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom: č.5 -7  schválených starostkou mestskej časti dňa 19.7. 2018 – uznesenie 

č. 228 

  (Hlasovanie č. 15: z prít. 10 za 10) 

 

K bodu č. 15/Návrhy na udelenie ocenení Mestskou časťou Košice – Nad jazerom v roku 2018 

Materiál bol predložený písomne.  

Pani starostka povedala, že v zmysle čl. V ods. 3 Zásad pre udeľovanie ocenení Mestskej časti 

Košice – Nad jazerom Miestny  úrad  Mestskej  časti  Košice  -  Nad jazerom zverejnil výzvu na 

podávanie návrhov s termínom do 15. 08. 2018.  Do uvedeného termínu bolo mestskej časti zaslaných   

6 návrhov na ocenenie, z toho 3 návrhy na Cenu mestskej časti a to: 

Mgr. Oskárovi Gajdošovi, pedagógovi, učiteľovi výtvarnej výchovy a slovenského jazyka,                                   

 

Márii Vozárovej, učiteľke v materských školách,  za dlhoročnú pedagogickú činnosť pri výchove 

najmladšej generácie, Nataši Hošákovej, za dlhoročné pôsobenie  ako učiteľky a riaditeľky v MŠ                         

na Družicovej ulici a tri návrhy na Čestné uznanie Mestskej časti Košice - Nad jazerom: 

Alexandrovi Zsigmondymu, za mnohonásobné darcovstvo krvi a tým aj za jeho aktívnu pomoc pri 

záchrane ľudských životov., Alžbete Hlaváčovej, za aktívne členstvo v Dennom centre a za 

niekoľkoročné pôsobenie v súbore Jazerské mažoretky. Mgr. Petrovi Novákovi, za pestúnsku 

starostlivosť a výchovu maloletého Vratka, ktorému vytvoril rodinu a domov. Návrhy na ocenenia 

predložili poslanci (p. Gajdošová, p. Cimbala, p. Schwarcz, p. Jokeľová, občan MČ a občianske 

združenie, klub dôchodcov). Miestna rada na svojom rokovaní dňa 30.08. 2018 odporučila 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Košice – Nad jazerom udeliť ocenenia podľa predložených 

návrhov. 

 

 V rámci rozpravy neboli vznesené pripomienky ani dotazy. Starostka odovzdala slovo 

návrhovej komisii. 

 

 Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Nad jazerom v zmysle čl. II ods. 2 a čl. 

IV ods. 3 Zásad pre udeľovanie ocenení Mestskej časti Košice – Nad jazerom udeľuje 

 

A. Cenu Mestskej časti Košice – Nad jazerom v roku 2018 jednotlivcom: 

 

1. Mgr. Oskárovi Gajdošovi, pedagógovi, učiteľovi výtvarnej výchovy a slovenského 

jazyka s praxou 47 rokov, za celoživotnú vzdelávaciu činnosť, za mnohonásobné 

darcovstvo krvi a jeho aktíávny záujem o dianie v mestskej časti. 

 

2. Márii Vozárovej, učiteľke v materských školách, za dlhoročnú pedagogickú činnost pri 

výchove najmladšej generácie. 
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3. Nataši Hošákovej, za dlhoročné pôsobenie ako učitelky a riaditeľky v MŠ na Družicovej 

ulici, ktorá si pripomína 40 rokov existencie. 

 

B. Čestné uznanie mestskej časti Košice – Nad jazerom v roku 2018 jednotlivcom: 

 

1. Alexandrovi Zsigmondymu, za mnohonásobné darcovstvo krvi a tým aj za jeho aktívnu 

pomoc pri záchrane ľudských životov. 

 

2. Alžbete Hlaváčovej, za aktívne členstvo v Dennom centre a za niekoľkoročné pôsobenie 

v súbore Jazerské mažoretky 

 

3. Mgr. Petrovi Novákovi, za pestúnsku starostlivosť a výchovu maloletého Vratka, 

ktorému vytvoril rodinu a domov – uznesenie č. 229 

 

(Hlasovanie č. 16: z prít. 10 za 10) 

 

K bodu č. 16/Interpelácie 

 

 Starostka požiadala v zmysle schváleného rokovacieho poriadku o písomné predloženie interpelácií. 

 

K bodu č. 17/Rôzne 

 

Pani starostka vyzvala prítomných poslancov, aby v tomto bode predniesli svoje pripomienky, alebo 

návrhy. Starostka ešte doplnila, že má celú dokumentáciu k OC Čingov a poslanci su ju môžu celú 

prezrieť. Môžu si takisto prezrieť, čo sa vykonalo od roku 2015. Vykonala sa kompletná rekonštrukcia 

denného centra, robili sa schody, rekonštruovala sa strecha. K tomu ešte doplnila, že mestská časť 

bola do novembra 2017 ešte zadĺžená, splácal sa úver za výstavbu miestneho úradu. Pani starostka 

uviedla ešte, že má spracovanú predbežnú analýzu rokov 2015 až 2018, čo všetko mestská časť 

zrealizovala a bude to distribuované aj poslancom a bude to aj predmetom posledného Miestneho 

zastupiteľstva, ktoré sa uskutoční 25. 10. 2018, kde aj členovia komisíí prednesú správu o svojej 

čnnosti. Zároveň všetkých poslancov pozvala na zasadnutie. Súčasťou  zasadnutia bude aj slávnostné 

oceňovanie osobností mestskej časti. O slovo sa prihlásila poslankyňa Mgr. A. Gajdošová, ktorá sa 

poďakovala Oddeleniu výstavby, najmä p. Ing Vozárovi za promtné vyriešenie situácie 

s uzamykateľnými kontajneroviskami na ulici Meterovej. V rámci bodu sa ešte ozval pán poslanec 

Siksa, ktorý uviedol, keďže sa blížia komunálne voľby, že poslancami v mestskej časti Košice nad 

Jazerom, by mali byť obyvatelia tejto časti a nie iných a mali by zvážiť, tí čo nie sú obyteľmi, či má 

zmysel kandidovať. Tak isto pán poslanec spomenul, že by sa mohla dokončiť rekonštrukcia OC 

Braniska. Starostka mu na to odpovedala, že ako sa dokončí realizácia rekonštrukcie OC Čingov sa 

bude nmestská časť venovať komplexne OC Branisku. Zároveň starostka pozvala prítomných 

poslancov na otváranie detského ihriska aj venčovísk. Ďalej spomenula, že sa ešte bude konať 

Jazerská kvapka krvi a Jubilanti, taktiež organizovaný výlet v spolupráci so sociálno – zdravotnou 

komisiou do Tatier  v réžii  poslanca MUDr. M. Slivku. Konaný bude aj futbalový turnaj o pohár 

starostku mestskej časti a futbalový turnaj pre žiakov mestskej časti. Starostka ešte na záver 

spomenula aj očakávané voľby. Budú prebiehať volebné školenia pre zapisovateľov, miestnej 

volebnej komisie a tiež okrskových komisií. Upozornila poslancov, ktorí si sami podávajú návrhy na 

kandidatúru, aby nezabudli, že posledný deň na podanie je 11. 9. 2018. Ďalej spomenula, že 
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zapisovateľka do miestnej volebnej komisie je Mgr. Erika Gordoňová, ktorá bola na školení a je 

fundovaná v tejto oblastia a bude vedieť správne poradiť. Na záver sa prihlásila o slovo poslankyňa  

L. Kleinová, ktorá v stručnosti informovala o  zasadnutí komisie pre nezlučiteľnosť funkcií verejných 

funkcionárov, ktorá sa konala dňa 07.06.2018 na MÚ.  Komisií boli predložené  v zapečatených 

obálkach  Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov  poslancov za rok 2017 

vykonávajúcich mandát vo volebnom období 2014-2018 v počte 13 poslancov a majetkové priznanie 

starostky  MČ, všetky doručené miestnemu úradu v termíne do 31. 3. 2018. Kontrolou bolo súčasne 

zistené, že všetci poslanci a starostka mestskej časti  podali v termíne do 30. 4. 2018  potvrdenia o 

podanom daňovom priznaní  dani z príjmov fyzických osôb resp. doklad vydaný na daňové 

účely  potvrdzujúci  sumu príjmov, ktoré verejní funkcionári získali za  rok 2017.  Komisia 

skontrolované majetkové priznania zapečatila a odovzdala na archiváciu. Pani poslankyňa Kleinová 

ešte doplnila, že sa niekde dopočula, že poslanci nepodávajú interpelácie, na to podotkla, že ona 

osobne nemusí čakať so svojimi požiadavkami na MiZ nakoľko situácie rieši promtne a všetci 

zamestnanci miestneho úradu, pani starostka, vedenie mestskej časti, poslanci, riešia záležitosti 

promtne a nenusí čakať na ďalšie zastupiteľstvo. Týmto poďakovala zamestnancom úradu za 

ústretovosť. 

 

K bodu č. 18/ Záver 

 

Starostka na záver oznámila, že program rokovania bol vyčerpaný. Poďakovala všetkým prítomným 

za účasť a vyhlásila zasadnutie za ukončené. Zároveň dodala, že najbližšie 24. riadne zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva bude  v zmysle orientačného časového plánu konané dňa 25. októbra 2018. 

 

 

 

V Košiciach dňa 14. 9. 2018 

 

 

         

 

 

 

Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

               starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Mária Jokeľová       
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  MUDr. Michal Slivka 

 

Zapisovateľka:  Zuzana Kalafúsová 
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